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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.50.2023 

Protokół nr L/2023 

L Sesja w dniu 24 kwietnia 2023r. 
Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2023r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:16 tego 
samego dnia. 
Miejsce: Obrady L sesji Rady Miasta odbyły się w trybie zdalnym. 
Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: L/525/23 – L/533/23 

Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 

2. Imienne wykazy głosowania radnych; 

3. Uchwały od nr L/525/223 do nr L/533/23. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Marek Miśta 
14. Krystyna Rok 
15. Tomasz Turek 

Lista obecności gości: 

 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Mecenas Michał Szachnitowski.  

5. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 

6. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 

7. Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Ewa Weber. 
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8. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie Mariusz 

Grabarczyk. 

9. Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska. 

10. Dyrektor Przedszkola Nr 1 Justyna Kłosowska. 

11. Dyrektor SP1 Agnieszka Andrzejewska. 

12. Kierownik SPZOZ Joanna Pelińska. 

13. Główna księgowa Monika Sałacińska-Rok. 

14. Kierownik Świetlicy Środowiskowej w Porębie Edyta Lora-Bijak. 

15. Opiekun Młodzieżowej Rady Miasta Poręba Małgorzata Brzęczka. 

16. Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Rafał Nowak. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła L Sesję Rady Miasta Poręba 

w dniu 24 kwietnia 2023 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w sesji radnych, 

Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, kierowników jednostek organizacyjnych, 

kierowników i pracowników urzędu miasta oraz mieszkańców. 

Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z podjęciem Uchwały Nr XLVIII/512/23 Rady 

Miasta Poręba z dnia 27 marca 2023 roku sesja odbywa się w zdalnym trybie obradowania. 

Przewodnicząca powiedziała, iż z uwagi na utrudniony dostęp do uczestniczenia w sesji, 

mieszkańcy mogą zgłosić się do urzędu i zabrać głos. Poprosiła radnych o potwierdzenie 

obecności po odczytaniu nazwiska radnego oraz potwierdzenie obecności w formie 

elektronicznej. 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na moment 

otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu L Sesji Rady Miasta na dzień 24 kwietnia 2023 roku 

Radni otrzymali porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XLVIII i XLIX sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy 
b) wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Porębie 
c) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Porębie 
d) wyrażenia zgody na wniesienie aportu do spółki SIM Zagłębie Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Sosnowcu 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
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Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła wniosek formalny o przeprowadzenie wszystkich 
głosowań w trybie imiennym. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
przeprowadzenia wszystkich głosowań w trybie imiennym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 
obrad oraz poinformowała, aby radni zabierali głos poprzez system eSesja. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Ajchenlaub, 

zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 2 projektów uchwał:  

 

1. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków skierowanych do Rady Miasta 
Poręba; 

2. Projekt uchwały w sprawie przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba 
oraz Radę Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości 
rzeczowej. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że projekty uchwał oraz stanowiska komisji zostały 
radnym przesłane w dniu 20.04.2023r. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków 
skierowanych do Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skarg na 
Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Radę Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie 
Śląskiemu według właściwości rzeczowej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 

Głos zabrał Burmistrz Miasta – zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 3 
projektów uchwał:  
 

1. Projekt uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych 

określających wysokość dodatku mieszkaniowego; 

2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok. 

 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników 
procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 
2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w porządku 
obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 4.e., 4.f., 4.g., 4.h., 4.i. 

 
Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XLVIII i XLIX sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy 
b) wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Porębie 
c) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Porębie 
d) wyrażenia zgody na wniesienie aportu do spółki SIM Zagłębie Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Sosnowcu 
e) rozpatrzenia wniosków skierowanych do Rady Miasta Poręba 
f) przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Radę Miasta Poręba do 
rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej 
g) obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku 
mieszkaniowego 
h) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy 
i) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

 

 

2. Zatwierdzenie protokołu z XLVIII oraz XLIX sesji Rady Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z XLVIII Sesji 

Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 27 marca 2023 roku został przesłany radnym 

drogą elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta.  
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Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z XLIX Sesji Rady 

Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 31 marca 2023 roku został przesłany radnym drogą 

elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta.  

 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z XLIX sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Radna Ewelina Janeczek powiedziała, że dnia 7 kwietnia 2023r. odbyło się spotkanie 
Burmistrza z firmą Veolia w sprawie Białych certyfikatów. Poprosiła o rozwinięcie tematu. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że odbędzie się cykl spotkań w tej 
sprawie, ideą uzyskania Białego Certyfikatu jest możliwość aplikowania w przyszłości o środki 
unijne czy środki zewnętrzne dotyczące szeroko rozumianych inwestycji związanych z 
ochroną środowiska we wszystkich jej obszarach. 
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Radna Ewelina Janeczek zapytała o spotkanie z dnia 6 kwietnia 2023r. w Urzędzie Miasta w 
Zawierciu dotyczące II etapu OZE. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że to spotkanie konkretyzowało efekty 
dotychczasowych działań gmin zaangażowanych w ten projekt. Przesłano do Urzędu 
Marszałkowskiego zapotrzebowanie na instalacje. Czekamy na informację dotyczącą puli 
pieniędzy przeznaczonej na ten projekt. 

Radna Ewelina Janeczek poprosiła o rozwinięcie tematu dotyczącego basenu i spotkania w 
tej sprawie w dniu 5 kwietnia 2023r. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra poinformował, że spotkanie nie dotyczyło inwestycji 
związanej z budową basenu, a przygotowania MOSIRu do sezonu letniego. Zwrócił się także 
do radnych o informowanie mieszkańców na temat działań, jakie urząd podejmuje celem 
pozyskania dotacji na budowę nowego basenu. Na ten moment koszt takiej inwestycji wynosi 
ponad 20 mln zł., gmina nie jest w stanie unieść takich kosztów. Jeśli uda się pozyskać 
finansowanie w 80-85% wartości inwestycji, gmina przystąpi do niej. 

Radna Ewelina Janeczek poprosiła o rozwinięcie tematu spotkania z Panem Mateuszem 

Cichoniem w sprawie utworzenia Akademii Piłkarskiej TFT Poręba. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że z uwagi na brak zapewnienia przez 
MKS zajęć piłkarskich dla dzieci i młodzieży podjęto stosowne działania i nawiązano 
współpracę z Panem Mateuszem Cichoniem. W jego akademii są zaangażowani również 
trenerzy z Poręby. Szczegóły pojawią się na stronie internetowej, będą to odpłatne zajęcia 
(ok. 20 zł. za jedne zajęcia), trwają zapisy do akademii.  

Radny Tomasz Turek prosił o rozwinięcie tematu podpisania umowy z firmą Rak Invest 

dotyczącej utworzenia Placu Miejskiego w Porębie. Zapytał, jaki jest termin realizacji. 

Burmistrz miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że została wyłoniona firma, która 
wykona inwestycję pod tytułem „Budowa Placu Miejskiego”, termin wykonania to 13 
miesięcy. Jest to inwestycja wieloletnia, w ramach której wchodzi również przebudowa ciągu 
pieszego wzdłuż tzw. „Krupówek”.  

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra zwrócił uwagę na spotkanie, które odbyło się 29 
marca 2023r. z Panem Sebastianem Pionką. Dotyczyło nielegalnych przyłączy do kanalizacji 
deszczowej wzdłuż ulicy Pędzicha, gdzie wielokrotnie dochodziło do naruszania i 
dewastowania pasa drogowego. Wymusiło to zdecydowania działania ze strony GDDKiA.  

Burmistrz Miasta Poręba zwrócił również uwagę na spotkanie dnia 5 kwietnia 2023r z 
dyrektorami szkół i jednostek organizacyjnych miasta w sprawie finansów Gminy Poręba. 
Rozpoczynamy działania zmierzające do racjonalnych oszczędności z powodu realnego 
zagrożenia dla budżetu w tym roku. Dnia 5 kwietnia odbyło się również spotkanie z 
Kierownikiem Gazowni w Zawierciu w sprawie pilnego wykonania robót dodatkowych 
związanych z przebiegającym gazociągiem w drodze dojazdowej do garażu przy ulicy 
Zakładowej. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra uzupełnił sprawozdanie o kolejne tematy: 

• 14 kwietnia 2023r. – spotkanie w Klubie Seniora (spotkanie wielkanocne); 
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• 14 kwietnia 2023r. – spotkanie z Panią Senator Beatą Liberą-Małecką oraz Panią 
Dyrektor Justyną Kłosowską w Przedszkolu Miejskim w sprawie akcji utworzenia 
ogródka warzywnego; 

• 17 kwietnia 2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 
Środowiska oraz Komisji Rewizyjnej oraz udział w walnym zebraniu sprawozdawczym 
wszystkich jednostek OSP; 

• 18 kwietnia 2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, a także udział w uroczystości 
podsumowania projektu dofinansowanego przez Lokalną Grupę Działania (MOK-zakup 
strojów dla zespołów); 

• 19 kwietnia 2023r. - nadzwyczajne zgromadzenie wspólników naszej spółki MPWiK 
(zgoda na zaciągnięcie kredytu na budowę farm fotowoltaicznych); 

• 21 kwietnia 201232r. – udział w zgromadzeniu ogólnym Związku Gmin Jurajskich – 
zebranie sprawozdawcze za 2022 rok; 

• 23 kwietnia 2023r. – spotkanie podsumowujące projekt Jurajskie Berło (nagroda dla 
Klubu Pasjonatów Historii Lokalnej). 

 

 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

a) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych 

umów dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
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Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr L/525/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
b) wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Pytanie zadała Radna Ewelina Janeczek: Czy wszyscy członkowie wyrazili zgodę? 

Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Rady: Tak, wszyscy wyrazili zgodę. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr L/526/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
 
c) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Porębie 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr L/527/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

 

d) wyrażenia zgody na wniesienie aportu do spółki SIM Zagłębie Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Sosnowcu 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportu do spółki SIM Zagłębie 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Sosnowcu .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr L/528/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

e) rozpatrzenia wniosków skierowanych do Rady Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 20.04.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków skierowanych do Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr L/529/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
f) przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Radę Miasta 
Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 20.04.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz 
Radę Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr L/530/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

g) obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość 

dodatku mieszkaniowego 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta, został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 20.04.2023r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających 
wysokość dodatku mieszkaniowego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr L/531/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

h) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych 
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umów dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 20.04.2023r. 

 

Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Rafał Nowak omówił 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Radna Ewelina Janeczek zapytała, gdzie położona jest pierwsza działka przeznaczona na cele 

rolne. W uchwale jest tylko informacja o obrębie Poręba, nie ma wskazania, gdzie się ta 

działka znajduje. 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej 

Rafał Nowak: Jest to rejon ulicy Wyzwolenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 

kolejnych umów dzierżawy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr L/532/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

i) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 20.04.2023r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Marek Miśta, Tomasz Turek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 

 

Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr L/533/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

 

5. Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie swoich 

interpelacji i zapytań.  

Interpelacje i zapytania przedstawił Radny Jarosław Machura w sprawie: 

• Naprawy ulicy Leszczynowej; 

• Braku dostępu do bieżącej wody, energii elektrycznej oraz braku miejsc parkingowych 

na nowym Targowisku Miejskim; 

• Okresu gwarancji urządzeń na placu zabaw przy ulicy Krótkiej; 

• Spotkania w sprawie omówienia stanu dróg gospodarczych; 

• Informacji, czy miasto wystąpiło o środki krajowe lub unijne celem naprawy mostów 

przy ulicy Baśniowej i Niweckiej. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje radny przekazał drogą elektroniczną 

na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową należy złożyć w siedzibie 

Urzędu Miasta Poręba. 

 
 
 
6. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję jaka wpłynęła do Rady 
Miasta: 
 

W dniu 27 marca 2023 roku: 
- wpłynął wniosek dotyczący rozstrzygnięcia nadzorczego z dnia 24.03.2023r. (RKP 830); 
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- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 27.03.2023r. 
(sygn. RKPE 1048) w sprawie wszczęcia postępowania. 
 
 
W dniu 28 marca 2023 roku: 
- wpłynął wniosek dotyczący skargi na Przewodniczącą Rady miasta Poręba z dnia 
27.03.2023r. (RKP 844). 
 
 
W dniu 30 marca 2023 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 30.03.2023r. 
(sygn. RKPE 1096) w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego; 
 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 30.03.2023r. 
(sygn. RKPE 1084) – projekt wystąpienia pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli w 
zakresie skarg i wniosków. 
 
 
W dniu 31 marca 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Przewodniczącą Rady Miasta oraz Radę Miasta z dnia 30.03.2023r. 
(RKP 875). 
 
 
W dniu 5 kwietnia 2023 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 04.04.2023r. 
(sygn. RKPE 1169) w sprawie wszczęcia postępowania. 
 
 
W dniu 11 kwietnia 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Przewodniczącą Rady Miasta oraz Radę Miasta z dnia 07.04.2023r. 
(RKP 950). 
 
 
W dniu 12 kwietnia 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Radę Miasta z dnia 07.04.2023r. (RKP 956). 
 
 
W dniu 13 kwietnia 2023 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 13.04.2023r. 
(sygn. RKPE 1247) w sprawie wniosku o stwierdzenie nieważności uchwały Nr XLV/482/22 
Rady Miasta Poręba z dnia 19 grudnia 2022 roku. 
 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej przedstawiła terminy posiedzeń Komisji w 
miesiącu maju i czerwcu 2023 roku: 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Gospodarki i Ochrony 
Środowiska 
 

19.06.2023 
(poniedziałek) 

08:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
Tryb hybrydowy 
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Komisja Rewizyjna 
 
 

15.05.2023 i 
19.06.2023 

(poniedziałek) 
 

13:30 
 
 

MOK w Porębie – sala nr 28 
Tryb hybrydowy 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

20.06.2023 
(wtorek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
Tryb hybrydowy 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 
 

20.06.2023 
(wtorek) 

13:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
Tryb hybrydowy 

Sesja Rady Miasta  26.06.2023 
(poniedziałek) 

09:00 Tryb zdalny 

 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zaprosiła na posiedzenie Pana Kierownika 

Posterunku Policji w Porębie oraz Panów Dzielnicowych. Niestety z uwagi na fakt, że nikomu 

nie udało się dotrzeć na posiedzenie, Przewodnicząca Rady poinformowała, że nastąpiła 

dzielnicowego zachodniej strony miasta oraz podała kontakt do obu dzielnicowych. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść wiadomości skierowanej do Rady Miasta Poręba oraz 

Burmistrza od Mieszkańca z podziękowaniem za informacje o statusie Jego wniosku w 

sprawie nadania imienia byłego naczelnika, a następnie Burmistrza Miasta Poręba skwerkowi 

znajdującego się przy ulicy Rzecznej w Porębie. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o udostępnienie mieszkańcom harmonogramu po 

zimowych napraw na tablicach ogłoszeń. 

Radna Ewelina Janeczek poprosiła o przycięcie gałęzi wystających na ulicy Zwycięstwa. 

Zostało tam zamontowane nowe oświetlenie, natomiast gałęzie z dębu je przysłaniają i robi 

to zacienienie. Radna zwróciła się do Burmistrza Miasta Poręba mówiąc, że na  sesji miała 

być podana informacja dotycząca liczników zakładanych przez MPWiK. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że rozmawiał w tej sprawie z Prezesem 

MPWiK i poprosił o chwilę cierpliwości z uwagi na ostatnie wyliczenia.  

Radna Jolanta Łakomska zgłosiła sprawę dotyczącą wiat przystankowych. Tydzień wcześniej 

były myte wiaty przy DK 78, ale pomięto przystanek przy ul. Armii Krajowej koło kościoła, a 

także nie wyczyszczono ławek/ siedzisk. Radna poprosiła o interwencję w tej sprawie oraz 

zgłosiła konieczność sprawdzenia stanu technicznego wiat przystankowych, gdyż niektóre 

elementy są skorodowane. Pani Jolanta Łakomska powiedziała również, że jedna wiata, 

położona po prawej stronie jadąc od Poręby w kierunku Zawiercia po prawej stronie (przy 

ulicy Wczasowej) nie została wymieniona. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że wiata nie została pominięta. Gmina nie 

może posadowić w tym miejscu nowej wiaty, gdyż nie jest to teren gminny. Poprosił o 

cierpliwość, ponieważ trwa jeszcze mycie przystanków. Odniósł się również do kwestii 

napraw, jeśli są jakieś uszkodzenia, to należy je od razu zgłaszać i będzie szybka reakcja. 
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Głos zabrał Prezes MPWiK, poinformował, że wspomniany przystanek został już umyty.  

Radna Jolanta Łakomska zwróciła uwagę, że zarzuca się jej słowa, których nie powiedziała. 

Wyjaśniła, że chodziło jej o wymianę, a nie przestawienie wiaty. 

Burmistrz Miasta Poręba powiedział, że w/w wiata jest w dobrym stanie i nie będzie 

wymieniana. 

Radny Jarosław Machura zapytał, czy wspomniane nielegalne przyłącza są do kanalizacji 

sanitarnej czy deszczowej. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że chodzi o kanalizację deszczową 

odprowadzającą wodę z jezdni, do której podpięto instalacje kanalizacji domowej. Zostały 

podjęte działania przez właściciela gruntu, czyli GDDKiA. 

Radny Jarosław Machura zwrócił uwagę, że po okresie zimowym pracownicy MPWiK 

zasypywali dziury w jezdni, jednak wytrzymało to kilka dni i wróciło do stanu pierwotnego. 

Zapytał, czy za tą usługę było płacone MPWiK.  

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra poprosił o zwrócenie się z konkretnym zapytaniem, o 

które miejsce chodzi, po sprawdzeniu zostanie udzielona odpowiedź.  

Radny Jarosław Machura zapytał Dyrektora MOK Karola Hadrycha, czy odbyło się spotkanie z 

prezesem GS lub członkami zarządu w sprawie dodatkowego pomieszczenia, które służyłoby 

do pomocy bibliotece w Niwkach (zajęcia dla dzieci). 

Odpowiedzi udzielił Dyrektor MOK Karol Hadrych: Od grudnia 2022 roku takie rozmowy są 

prowadzone, jak również konsultowano możliwość pozyskania takiego pomieszczenia. 

Zaproponowano mieszkańcom pomoc z ramienia Starostwa Powiatowego w zorganizowaniu 

stowarzyszenia, które mogłoby przejąć część zadań i starać się o pozyskiwanie środków na 

utrzymywanie tego pomieszczenia (wygospodarowanie pomieszczenia wiąże się z kosztami). 

Dyrektor uznał zasadność wniosku o pomieszczenie, jednak zwrócił uwagę, że zadaniem 

statutowym biblioteki jest upowszechnianie i promocja czytelnictwa, z dodatkowych 

aktywności można korzystać w MOK i w centrali.  

Radny Jarosław Machura powiedział, że Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran na pytanie 

odnośnie zdalnego uczestnictwa radnych w komisjach podparła się ustawą covidową. Wg 

Radnego podjęta uchwała dotyczyła tylko obrad sesji, zaś komisje spełniają wymogi 

bezpieczeństwa. 

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran odpowiedziała, że opierała się na ustawie covidowej, 

która jeszcze obowiązuje. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. Powiedział, że ma się spotkać z 

Kierownikiem Posterunku Policji w Porębie w sprawie zmian personalnych. Informacje mają 

zostać przekazane radnym. Odniósł się do tematu nowego placu targowego informując, iż 
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zgodnie z oczekiwaniami handlujących został ustawiony agregat prądotwórczy. Miejsca 

parkingowe są wyznaczone na placu targowym, zaś dostęp do wody jest na terenie MOSiRu . 

Następnie Burmistrz omówił następujące tematy: 

• Oficjalne otwarcie oczyszczalni ścieków; 

• Rozpoczęcie prac związanych z inwestycją Agora; 

• Rozpoczęte zostaną prace w bibliotece MOK (wyłonienie wykonawcy robót 

budowlanych); 

• Kontynuacja inwestycji w Mediatece; 

• Kontynuacja inwestycji kanalizacji do Osiedla na Stoku; 

• Zakończenie prac dot. wymiany nawierzchni na ORLIKu; 

• Harmonogram prac związanych z pozimową naprawą nawierzchni dróg; 

• Kontynuacja prac związanych z wymianą opraw oświetleniowych przez Tauron; 

• Apel dot. sprzątania miasta przez wszystkich mieszkańców (posesje); 

• Zakończenie inwestycji położenia asfaltu na ul. Miodowej; 

• Kontynuacja wymiany poszycia dachowego oraz elementów więźby dachowej na 

budynku WP2. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra wrócił do tematu nowo otwartego targowiska. 

Bieżące rzeczy załatwiono od ręki, kwestia wody wymaga więcej czasu. Planowana jest 

inwestycja połączenia ciągiem pieszym dawnego targowiska z nowym. Zostaną podjęte kroki 

w celu uzupełnienia istniejącej sieci połączeń autobusowych o dodatkową linię, która 

docierałaby do przyszłego dworca kolejowego oraz na ulicę Zakładową (żeby obsługiwać 

tylko MOSiR w sezonie i targowiska co piątek). 

Radna Ewelina Janeczek powiedziała, że faktycznie miejsca parkingowe znajdują się na placu 

targowym, ale nie ma żadnych znaków o tym informujących.  

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra przyznał Radnej rację i powiedział, że będzie 

poprawione, aby parking był widoczny. 

Radna Jolanta Łakomska powróciła do tematu przystanków. Powiedziała, że zgłaszała w 

urzędzie problem zbierającej się wody przed przystankiem obok sklepu Wiking. Zostało to 

sprawdzone, lecz nie znaleziono przyczyny. Jest to uciążliwy problem dla osób korzystających 

z komunikacji miejskiej. Poprosiła o zajęcie się sprawą.    
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Przewodnicząca Rady Miasta Poręba zapytała Radcę Prawnego Michała Szachnitowskiego o 

prace nad statutem Rady Miasta Poręba.  

Radca Prawny odpowiedział, że po majówce projekt będzie gotowy. 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, dlaczego statut nie jest przygotowywany we współpracy z 

radą Miasta. 

Radca Prawny opowiedział, że od projektu do statutu jest jeszcze długa droga. Najpierw 

zostanie przygotowany projekt, aby było o czym rozmawiać.  

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba poinformowała o akcji zorganizowanej z inicjatywy 

Klubu Jedność i Przyszłość sprzątania starodrzewu dębowego. Od lat teren jest sprzątany w 

różnym składzie: przedstawicieli radnych, Młodzieżowej Rady Miasta, Rady Seniorów, 

przedstawicieli MOPSu. Sprzęt został dostarczony przez MPWiK. Przewodnicząca Rady 

zaapelowała o dbanie o ten teren. 

Głos zabrała Radna Ewelina Janeczek, poinformowała o zgłoszeniach od mieszkańców 

dotyczących awarii pieców na pellet. Poprosiła o informowanie mieszkańców, że w przypadku 

podpisania umowy, przez 5 lat właścicielem jest gmina i wszelkie awarie należy zgłaszać do 

Pani Kowalskiej.  

 

 

7. Zamknięcie sesji. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów porządku 

obrad – zamknęła obrady XLVIII sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra zaprosił wszystkich mieszkańców do uczestnictwa w 

obchodach świąt majowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się w 

Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 
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Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/37414/nagranie.htm 


